
Z Á P I S č. 4 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 21. 10. 2024 

(Městský úřad Jeseník, Karla Čapka 1147/10, zasedací místnost č. 531A) 
 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Emil Vodák, Romana Grosičová, Gabriela Paděrová,  
           
Omluvení členové Jan Vrba, Jan Malysa, Dominik Liberda 
Hosté  

 
Program: 
 

1. Úvod  
Předsedkyně komise p. Sekotová přivítala přítomné. Komise probrala aktuální 
popovodňovou situaci na Jesenicku.  

 

2. Dotační programy na rok 2025 
Komise schválila návrh Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu města Jeseník na rok 
2025 a doporučuje je Radě města schválit. 
 
Komise schválila návrh úprav bodového hodnocení v dotačním programu 1A, dotačního 
programu na podporu sportu – jednorázové sportovní akce 2025. Do programu bude 
přidáno bodové ohodnocení historie pořádané akce. Komise doporučuje Radě města 
dotyčný program schválit.  
 
Komise konzultovala navrhované změny v programu 1B, Dotační program na podporu 
celoroční činnosti sportovních organizací SPORT 2025.  
 Prvním projednávaným bodem bylo navýšení o 0,5 milionu. S ohledem na 
popovodňovou situaci doporučuje komise Radě města, aby zůstala aktuální alokace pro 
daný program nezměněná. 

- Druhým projednávaným bodem byla změna bodového hodnocení, kdy dotační 
program více upřednostní děti s bydlištěm v Jeseníku. Komise s navrženou 
změnou souhlasí a doporučuje Radě města dotační program v této podobě 
schválit. 

 
3. Koncepce sportu 

Komise zhodnotila aktuální stav Plánu rozvoje sportu v Jeseníku, který byl vytvořen 
k 31.12.2023. V současnosti se shodli členové komise nad aktualizací současného stavu 
sportovního zázemí ve městě po povodních, na jehož základě by v následujícím roce 
vypracovala Akční plán financování a prioritizace.  

 

4. Corrency 
Aktuální situace a čerpání je ovlivněno povodňovou situací. Obsazeností tělocvičen 
složkami IZS a vyplavením sportovišť, které se nacházely v blízkosti vodních toků.  
 



5. Různé 
 

A. Zš Nábřežní - Situaci přiblížila paní Grosičová. Aktuálně se čeká na modulární školu. 
Výuka probíhá v horních nezasažených patrech. Výhledově by mohly náhradní prostory 
být k dispozici za 2 měsíce. Venkovní běžecký ovál je až na malé opravy tartaru 
nepoškozený. Vnitřní sportovní ovšem povodeň poškodila a odplavila. Zde bude nutná 
kompletní rekonstrukce.  

B. Gymnázium – Situaci přiblížil pan Vodák. Aktuálně jsou tělocvičny vyplavené a je 
plánována nutná rekonstrukce. Venkovní sportoviště protékající voda nepoškodila a je 
opět využíváno.  

C. Bazén – dle dostupných informací již bazén nebude otevřen a probíhá příprava na 
plánovanou rekonstrukci.   

D. Multifunkční hřiště  – Situaci přiblížil pan Macík. Hřiště sice bylo zasaženo povodní, ale 
dle vyjádření technických služeb města, bude hřiště na zimní sezonu opětovně 
v provozu za využití stejného opraveného podloží, jako v předchozím období. Pro 
následné období byl vypracován projekt na tvorbu betonového podloží i se zamýšleným 
zastřešením. 

E. Burza sportu – Komise zhodnotila realizovanou akci jako vydařenou. Vycházela z osobní 
zkušenosti jednotlivých členů a kladného hodnocení ze strany veřejnosti. Pro následující 
ročníky realizované akce zhodnotila komise více podpořit občerstvení pro veřejnost.  
Komise naplánovala ještě zajištění zpětné vazby od klubů.  
 

6. Stanovení termínu dalšího jednání 
Dle shody členů komise byl stanoven termín dalšího jednání 2. 12. Místo restaurace 
Gemer - salonek v 16:00. 

 
 
 
Usnesení: 

 

Komise doporučuje Radě města, aby zůstala výše alokace pro dotační program 1B, 
Dotační program na podporu celoroční činnosti sportovních organizací SPORT 
2025 nezměněná.  

Komise doporučuje Radě města schválit Pravidla pro poskytování dotací z 
rozpočtu města Jeseník pro rok 2025. 

Komise doporučuje Radě města schválit Dotační program na podporu sportu- 
jednorázové sportovní akce 2025  

Komise doporučuje Radě města schválit Dotační program SPORT 2025 – Celoroční 
činnost sportovních organizací. 

 
 
V Jeseníku dne 22. 10. 2024 
Zapsal: David Koukal               
      Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


